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We wniosku o udostępnienie informacji publicznej. wysłanym w dniu 29 maja 2Oflr. do
Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji. zwraca się Pani / zapytaniem o udosiępnicnie
inlbnnaeji związanych ze spotkaniem Pana Ministra Michała Bonicgo / Panem Markiem
Zuckerbergiem. w szczególności p%tąjąc O

1. charakter i cel spotkania

2. kiedy i z czyjej inicjatywy zostało ono zaplanowane

Informuję, że pracownik Wydziału Spraw Europejskich i Współprac Międzynarodowej
Biura Ministra w dniach 14—l 5 maju hr. wziął udział \\ międzynarodowej konferencji pt.:
..Righi—wing Extremism and I lute Urime: Minorhies under Pressure in Europe and Beyond
organizowanej w Oslo przez Ministerstwo Spraw Zagranicznych Królcstwa Norwegii.

Podczas konferencji p. (jabriella Cseh. dyrektor Facehooka ds. Europy centralnej
i wschodniej zapytała o możliwość zorganizownia spotkania p. Marka Zuckerberga
z Ministrem Administracji i Cyflyzaeji w następnm t\godniu w Warszaw je. korz stąjąc
/ sytuacji. że pan Zuckerherg będzie przehwał w Warszawie.
Pan Minister Boni odniósł się poz\ywnic do powyższej prośby i zaprosił p. Luckerberga na
krótkie spotkanie. które odbyło się w dniu 22 maja 2013r.

Spotkanie miało charakter ogólnej rozmowy na temat działalności Ministerstwa oraz roli
i wartości mediów spolecznościowych w Polsce. Pan Minister poinformował o planach oraz
osiągnięciach Polski w ramach procesu cyfryzacji i rozwoju społeczeństwa informacyjnego.



Krótko odniesiono się nwnież do toczącej się obecnie w Europie debaty nad

rozporządzeniem o ochronie danych osobow ych.

Więcej szczegółów odnośnie przebiegu rozmowy można znaleźć w notatce, która została

umieszczona na stronie lutemelowej naszego resortu —
w załączeniu.

Z iiypazanzz szacunku.
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Boni z Zuckerbergiem o rozwoju internetu na świecie

Oznaczeniu polskiego sektora ICT, o ochronie danych osobowych i O roli Polski w obronie wolności w internecie.
rozmawiał minister Michaą Boni z Markiem Zuckerbergiem. założycielem i prezesem serwisu spolecznościowego
Facebook, który w Polsce przebywa na wakacjach.

Spotkanie odbyło się 22 maja w siedzibie Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji wWarszawie.

— Pan zmienił świat tworząc media społecznościowe — zwrócił się do gościa minister Boni, Podkreślił rotę
Facebooka jako platformy wymiany myśli idei. Mark Zuckerberg stwierdził, ze Polska jest dla jego firmy
najważniejszym krajem w tej części Europy i wśród programistów rekrutowanych przez Facebooka. Polacy są
drugą największą grupą — po Indiach przed Chinami. Rozwój start-upow jest prawdziwa szansą dla Polski I

gospodarek całego regionu. Trzeba jednak dbać oto. by przedsiębiorcom sprzyjały tu regulacje — podkreślał
prezes Facebooka.

Boni podkreślił potencjał gospodarki internetowej w Polsce i sukcesy polskich uzdolnionych informatyków w
międzynarodowych konkursach programowania (w maju 2012 studer.ci Uniwersytetu Warszawskiego zajęli 2
miejsce w Mistrzostwach Świata w Programowaniu Zespołowym, w TopCoder w konkurencji algorytmy” w
rankingu krajów Polska jest trzecia). Sektor ICT zatrudnia w Polsce 174 tysięcy osób a polski rynek „f i jest wad
31.3 mld zł czyli ok. 2.2% PKB. — Dziesięć lat temu tylko 10 proc. Polaków korzystało z internetu. Teraz to prawie
2f3 obywateli-W mówią Boni. O dynamizmie tego zjawiska może świadczyć to. że na początku 2013 r. liczba
polskich użytkowników Facebooka przekroczyła 10mln.

Zuckerberg i Boni rozmawiali też o europejskiej debacie o ochronie danych osobowych. jak podkreślał minister.
media społecznościowe są dla Polaków i Europejczyków bardzo ważne. ale wysoko cenią sobie oni też ochronę
prywatności, która jest w Unii Europejskiej prawem podstawowym. Zadaniem na następne lata jest tworzenie
warunków. które pozwolą. na łaczenie innowacyjności z ochrona prywatności.

Prezes Facebooka zgodził się. że kwestia ochrony danych osobowych jest obecnie kluczowym zagadnieniem. —

Powinniśmy się zgodzić co do ogólnych zasad: każdy powinien zawsze wiedzieć. wjaki sposób są
wykorzystywane jego dane. Ważna jest tez towarzysząca temu ciąg4a edukacja.

Z kolei minister podkreślał. że ważna jest także sama debata o ochronie danych osobowych. bo pomaga
budować świadomości. a w konsekwencji też zaufanie między użytkownikami internetu i przedstawicielami
biznesu. —W obrocie danymi kluczowe jest zaufanie i równowaga między ochroną prywatności i potrzebami
biznesu.

Boni przypomniał też dyskusje toczące się na forum Międzynarodowego Związku Telekomunikacyjnego (ITU).
agendy ONZ. Polska dba oto. by regulacje nie ograniczały idei wolności. laką niesie internet. Była pierwszym



krajem, który otwarcie konsultował zapisy ItRów i bardzo aktywnym w obradach — Nie chcemy ograniczać

internetu zbyt dużą ilością regulacji.


